

ARCHIVES OF ONTARIO
ARCHIVES PUBLIQUES DE L'ONTARIO

Reference Code R6 45-83, File: R6 45-83, Orientation binder [1 of 2] 2017,

Any copy is to be used solely for the purpose of research or private study

Any use of a copy for a purpose other than research or private study may require authorization of the copyright owner of the work in question

The following personal information will be made available by the Archives of Ontario upon request of the author of the work, the owner of copyright, or their representatives, as per regulations under the Copyright Act

a) Your name, as the person requesting this copy, or the name of the person or institution on whose behalf the copy is being made;

b) The date of the copy request;

c) Information sufficient to identify the work copied.

B934184.

Code de référence

Les copies ne peuvent être utilisées qu'à des fins de recherche ou d'études privées. Les utilisations à des fins autres que la recherche ou l'étude privée peuvent nécessiter l'autorisation du titulaire du droit d'auteur pour l'œuvre en question. Conformément aux règlements relatifs à la Loi sur le droit d'auteur, les Archives publiques de l'Ontario mettront sur demande les renseignements personnels suivants à la disposition de l'auteur de l'œuvre, du titulaire du droit d'auteur ou de leurs représentants

a) Votre nom, en tant que personne demandant la copie, ou le nom de la personne ou de l'institution au nom de laquelle la copie est faite;

b) La date de la demande de reproduction;

c) Les renseignements suffisants pour l'identification de l'œuvre copiée

Orientation Binder 2017

Ministry of Energy Orientation Binder
Table of Contents

1. Sector overview
2. Agency overview
3. Electricity Pricing
4. Supply and Demand
5. Energy Conservation
6. Renewable Energy Procurement
7. Transmission
8. Indigenous Energy Policy
9. Ontario Nuclear Policy
10. Broadening the Ownership of Hydro One
11. LTEP Foundational
12. Restructuring Ontario's Electricity Sector
13. Federal-Provincial Update
14. AG Eco Foundation Deck
15. ENERGY Litigation Update
16. Cap and Trade
17. Energy East
18. Northwest Transmission
19. Quebec Electricity Trade
20. OESP Foundation
21. LDC Consolidation 101
22. Storage 101
23. Gasoline Prices
24. Smart Grid Fund / Green Investment Fund / MicroGrids
25. Pipelines
26. Ontario Fair Hydro Plan